

Newsletter

January 2024



2024 Simms Home Hardware U 18 Champions



Team Pugsley

Mya Pugsley, Mia West, Hannah Williams, Ashley Siddall
Coach: David



Team Dalrymple

Sahil Dalrymple, James Watson, Jayden Colwell, Ron-Allen Elsinga
Coach: Brian



HOW WILL YOU CELEBRATE?

Send us pictures of your celebrations !

Newsletter



Presidents Message

Happy New Year!



Wishing everyone health, happiness, and lots of great curling shots in 2024!

January 14-20th is Curling Week in New Brunswick. We are the only province with this designation so go out and celebrate our awesome sport! Have a fun club event, teach someone about our sport, send out social media posts with curlers having fun. Send your pictures to us and we will share on our social media.

We started off our 2023-2024 competitive season with Mellissa Adams and Alex Robichaud winning the 2024 BrokerLink Mixed Doubles and will be representing NB at the Nationals being held in Fredericton, Mar 17-22nd. You still have a chance to win tickets to this event through BrokerLink, our Mixed Doubles sponsor.

Team Pugsley and Team Dalrymple are our Simms Home Hardware U18 Junior Champions, and they will be representing NB at the Nationals in Ottawa, Feb 4-10th. Well done, Teams! As Curling NB has been granted two spots for both the girls & boys event, our runner-up teams, Team Carter and Team Hughes will join our champions at this set of National Championships.

January is a very busy month on our Provincial Championships calendar with the U20 Prelims, NB Scotties, NB Masters and the NB Tankard. There are also many club run bonspiels throughout the province, many of which can be found on our on-line calendar at <https://curlingnb.com/#/>

Do you know of an individual or team who has positively impacted curling in our province? What a better way to recognize them but to nominate them for the Curling NB Hall of Fame. The deadline for submission of nominations for the May 2024 Induction Ceremony is Jan 31st.

There are lots of exciting developmental events coming up for our Youth Curlers as well. The 2024 Assumption Life/Assomption Vie Little Rock Jamboree (U12 & U9) at Curl Moncton on Jan 26-28th (Deadline Jan 11), "Hit Draw Tap" Little Rocks skills competition (Deadline for clubs to register is Jan 18th) <https://curlingnb.com/hit-draw-tap/#/> and "Girls Rock" is a Curling Canada initiative to increase participation of women and girls in all aspects of curling. TSA will host the NB event on Mar 16th. In addition, Curl Moncton will host the first Atlantic Regional Rockfest event Mar 28-30th. See the Youth Development page below and talk with your Junior Club Coordinator for more details.

Our Technical committee will be in Beresford on Jan 13th presenting a Club Coach youth course to our Northern region. If your club would like to host a clinic or course, please contact our Technical Director John Corbin at nbcatechdir@gmail.com

Lots of Christmas festivities were held in our clubs throughout the province and we also celebrated more of our 2022-2023 Champions with Banner celebrations.

I hope to see you around the ice this year and remember to share your love of curling and to celebrate Curling Week in NB!

Yours in curling,

Gail Samaan, Curling NB President.

Newsletter

Message du Président



Bonne année !



Nous souhaitons à tous santé, bonheur et beaucoup des beaux lancers de curling en 2024 !

La semaine du 14 au 20 janvier est la semaine du curling au Nouveau-Brunswick. Nous sommes la seule province à avoir cette désignation, alors sortez et célébrez notre merveilleux sport ! Organisez un événement amusant dans votre club, enseignez notre sport à quelqu'un, publiez des messages sur les médias sociaux avec des curleurs qui s'amusent. Envoyez-nous vos photos et nous les partagerons sur nos médias sociaux.

Nous avons commencé notre saison de compétition 2023-2024 avec Mellissa Adams et Alex Robichaud qui ont remporté le tournoi de double mixte BrokerLink 2024 et qui représenteront le Nouveau-Brunswick aux championnats nationaux qui se tiendront à Fredericton du 17 au 22 mars. Vous avez encore la chance de gagner des billets pour cet événement par l'entremise de BrokerLink, notre commanditaire du double mixte.

Les équipes Pugsley et Dalrymple sont nos champions juniors Simms Home Hardware U18 et elles représenteront le Nouveau-Brunswick aux championnats nationaux à Ottawa, du 4 au 10 février. Bravo aux équipes ! Comme Curling NB s'est vu accorder deux places pour les tournois féminins et masculins, nos équipes finalistes, Team Carter et Team Hughes, se joindront à nos champions à cette série de championnats nationaux.

Le mois de janvier est très chargé dans notre calendrier des championnats provinciaux avec les préliminaires U20, les Scotties du N.-B., les Maîtres du N.-B. et le Tankard du N.-B. Il y a aussi de nombreux bonspiels organisés par les clubs dans toute la province. Il y a aussi de nombreux bonspiels organisés par les clubs dans toute la province, dont plusieurs sont affichés dans notre calendrier en ligne à <https://curlingnb.com/calendar#!/>.

Connaissez-vous une personne ou une équipe qui a eu un impact positif sur le curling dans notre province ? Il n'y a pas de meilleure façon de les reconnaître que de les nommer au Temple de la renommée de Curling NB. La date limite pour soumettre les nominations pour la cérémonie d'intronisation de mai 2024 est le 31 janvier.

Il y a beaucoup d'événements de développement excitants à venir pour nos jeunes curleurs aussi. Le Jamboree 2024 Assomption Vie/Assomption Vie Little Rock (U12 & U9) à Curl Moncton du 26 au 28 janvier (date limite 11 janvier), "Hit Draw Tap" compétition d'habiletés Little Rocks (date limite pour les clubs de s'inscrire est le 18 janvier) [Hit Draw Tap Link](#) et "Girls Rock" est une initiative de Curling Canada pour augmenter la participation des femmes et des filles dans tous les aspects du curling. TSA sera l'hôte de l'événement du Nouveau-Brunswick le 16 mars. De plus, Curl Moncton sera l'hôte du premier Rockfest régional de l'Atlantique du 28 au 30 mars. Consultez la page sur le développement des jeunes ci-dessous et communiquez avec le coordonnateur de votre club junior pour obtenir plus de détails.

Notre comité technique sera à Beresford le 13 janvier pour présenter un cours d'entraîneur de club pour les jeunes dans notre région du Nord. Si votre club souhaite organiser une clinique ou un cours, veuillez communiquer avec notre directeur technique, John Corbin, à l'adresse nbcatechdir@gmail.com.

De nombreuses festivités de Noël ont été organisées dans nos clubs à travers la province et nous avons également célébré un plus grand nombre de nos champions 2022-2023 avec des célébrations de bannières.

J'espère vous voir sur la glace cette année et n'oubliez pas de partager votre amour du curling et de célébrer la Semaine du curling au Nouveau-Brunswick !

Salutation et bon curling

Gail Samaan, présidente de Curling NB.

Newsletter



What's Happening in Jan

Check the Curling NB Website Calendar for details.
nbcurling.com

12	NB Junior (U21) Prelims	Gage CCC
12	Men's Open	Miramichi
12	Sturling Cash Spiel	Kent
12	Davis Cup Mixed Funspiel	Sussex
12	CWC Skins Spiel	CWC
13	Aloha Beaches Ladies Spiel	Carleton
13	Club Coach Youth Course	Beresford
17	2024 NB Scotties	Gage CCC
19	Restigouche Merchants Open Bonspiel	Campbellton
20	NCC Ladies Bonspiel	Nackawic
26	CWC Retro Curl Party	CWC
26	2024 NB Little Rocks Jamboree #1	Moncton
26	2024 NB Masters Championships	TSA
26	Men and Ladies Open	Kent
26	Charlotte County Ladies Bonspiel	St. Stephen
31	2024 NB Tankard	Miramichi
31	Charlotte County Men's Bonspiel	St. Stephen

Newsletter

Announcements

CALL FOR /APPEL AUX : NOMINATIONS



Nominations Deadline
Date limite
01-31-2024

Ceremony
Cérémonie
05-04-2024
Curl Moncton

Nominations for/pour :
Builder•Bâtitseur
Athlete•Athlète
Team•Équipe

Recognize their efforts and contributions that they have brought to your club, your community, our sport and our province!

Reconnaitre leurs efforts et contributions qu'ils ont apportées à votre club, votre communauté, notre sport et la province !

Les formulaires de candidature sont disponibles en ligne à l'adresse suivante:

Applications available on line at:

- curlingnb.com/Policies, Rules & Forms
- your local curling club



Lorne Milton
2022 Inductee
Builder-Bâtitseur



Milicent 'Mimi' Anderson
2022 Inductee
Builder-Bâtitseur



Grace Donald
2022 Inductee - Athlète-Athlète



Robby Lord
2022 Inductee - Athlète-Athlète



Andreia Kelly Junior Team 2005
2022 Inductees - Team/Équipe



Wayne Tallon Team 2014
2022 Inductees - Team/Équipe

Do you know of an individual or team who has positively impacted curling in our province?

Curling NB Hall of Fame
Nomination deadline Jan 31st.



Applications for the 2024 Can-Am Men's Tour are now being received. Deadline is Feb. 14.

Click the following link for details.

[Link to register](#)

THANK YOU TO NB'S ICE TECHNICIANS



#ThankAnIceTech



THANK AN ICE TECH WEEK Jan 7-13

Curling NB wishes to extend our appreciation to those who spend countless hours, many of them volunteer hours, installing & maintaining curling ice in clubs around the province.



Enter to Win

TWO EVENT PASSES TO THE 2024
Canadian Mixed
Doubles Curling
Championship

See details at

BrokerLink.ca/curlingNB

For details:

Brokerlink.ca/curlingNB

Newsletter

Youth Development



HARNESSING THE POWER OF SPORT AND FEMALE ROLE MODELS



Curling Canada created the Women in Curling Leaders' Circle to advance female leaders and increase participation of women and girls in all aspects of curling. Each province /territory will be holding a one day event for young women. [Girls Rock Link](#)

The Curling NB event will be at TSA
March 16th from 1:00-4:00 PM.



The 2024 Finals will be held at the Aitken University Centre during the little Rock Jamboree #2.

Club Registration deadline is Jan 18th.
Coordinator is Carly Smith
Find all the info on our website .
hitdrawtapnb@gmail.com



Curl Canada is hosting 4 Regional Rockfest events across the country for U15 curlers. Curlers download the Curl Canada Singles App and perform a series of shots (hot shots) and get scored. The top 11 female and 11 male curlers in NB will advance to the Atlantic Regional. The Regional event will include a singles playoff, games using the new triples format and a development clinic.

We are proud to announce that NB will be hosting the first Atlantic Regional. This inaugural event will be held at Curl Moncton Mar 28-30. See your Club Junior Coordinator for details on how to qualify for this event. [RockFest 2024](#)



2024 Assumption Life/Assomption Vie Little Rocks Jamboree #1 (U12 and U9) will be held at Curl Moncton Jan 26-28. Registration deadline is Jan 11. See Curling NB website for registration details. This year we have added a Granite Rock division in addition to the U9 half sheet and U12 full sheet with the "little rocks".

Newsletter



Around the province

Some Christmas festivities around the province.



Newsletter

2022-2023 Banner Presentations



2023 NB U18 Champions



2023 Junior Men's Champions



2023 Canada Games Champions



2023 Mixed Doubles Champions



2022 Curling Club Champions



2022 Mixed Champions



2023 Masters Champions



2023 Junior Women Champions



2023 Canada Games Champions



2023 U18 Champions



2023 U15 Champions



2023 Canada Games Champions



2023 Senior Champions



2023 Masters Champions

Congratulations to all our Champions!